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Ad.  1.  Otwarcie  komisji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  - Adam  janelt  o

godzinie  11.30  otworzył  posiedzenie  wspólne  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  i powitał

członków  Komisji,  Sekretarza  Powiatu  - Ewę  Bąbelek,  Skarbnika  Powiatu  - Barbarę  Golon,

Główną  Księgową  Starostwa  Powiatowego  -  Iwonę  Szyndler  oraz  pracowników  Biura  Obsługi

Rady  i Zarządu  Powiatu.

Przewodniczący  poprosił  członków  Komisji  o potwierdzenie  swojej  obecności  drogą

elektroniczną.

Przewodniczący  poinformował,  że na sali obecnych  jest  16  członków  Komisji  i stwierdził

quorum.

Nieobecny  radny  Patryk  Kąkolewski.

Listy obecności  członków  poszczególnych  Komisji  stanowią  załącznik  nr I do protokołu.

Przewodniczący  zapytał,  czy  do  proponowanego  porządku  obrad  są uwagi?

Nikt  się nie  zgłosił.
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Ad.  2. Sformułowanie  opinii  o projekcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2025  i lata  następne  oraz  o projekcie  uchwały  w

sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2025  -  zgodnie  z F3 5 ust. 2 uchwały  nr

XX11/220/2020  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia 28 października  2020 roku w sprawie

trybu  prac  nad  projektem  uchwały  budżetowej  Powiatu.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  poprosił  Skarbnika

Powiatu  o omówienie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2025  i lata  następne.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2025  - 2035.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,  czy  do

przedmiotowego  projektu  uchwały  są pytania?

Komisja  podjęła  dyskusję  w sprawie  dochodów  generowanych  przez  gospodarstwo  rolne

działające  przy  Zespole  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance,  wysokości

środków  finansowych  zabezpieczonych  w projekcie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2025  - 2035  na rezerwie  na zadania  inwestycyjne,  a także  zmianach

wprowadzonych  w ustawie  o dochodach  jednostek  samorządu  terytorialnego  dotyczących

przekształcenia  struktury  klasyfikacji  budżetowej.

W  dyskusji  udział  wzięli:  Starosta,  Skarbnik  Powiatu,  radny  Lech Sadowski,  radny

Sylwester  Kamyszek.

Następnie  Skarbnik  Powiatu  omówiła  projekt  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  na rok  2025.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,  czy  do

przedmiotowego  projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  poprosił  członków

Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  o zaopiniowanie  projektu  uchwały  w

sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2025  -

2035.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa

Głosowano  w  sprawie:

Sformułowanie  opinii  o projekcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2025  i lata  następne.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (8)
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Dominik  Dyderski,  Maria  Galas,  Zbigniew  Oses,  Krzysztof  Pacholak,  Andrzej  Pyliński,  Jakub

Skrzypczak,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Patryk  Kąkolewski

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  środowiska  i Rolnictwa  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2025  - 2035.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  poprosił  członków

Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  o zaopiniowanie  projektu

uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na

lata  2025  - 2035.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

Głosowano  w  sprawie:

Sformułowanie  opinii  o projekcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2025  ilata  następne.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Dariusz  Chłopek,  Mateusz  Jandy,  Jacek Pieprzyk,  Andrzej  Pyliński,  Lech  Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Torpasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2025  - 2035.

Następnie  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  poprosił

członków  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  o zaopiniowanie  projektu

uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2025.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa

Głosowano  w  sprawie:

Sformułowanie  opinii  o projekcie  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok

2025.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Dominik  Dyderski,  Maria  Galas,  Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,  Andrzej  Pyliński,  Jakub

Skrzypczak,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)
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Patryk  Kąkolewski

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  środowiska  i Rolnictwa  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2025.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  poprosił  członków

Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  o zaopiniowanie  projektu

uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2025.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

Głosowano  w  sprawie:

Sformułowanie  opinii  o projekcie  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok

2025.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Dariusz  Chłopek,  Mateusz  Jandy,  Jacek Pieprzyk,  Andrzej  Pyliński,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na

rok  2025.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  środowiska  i Rolnictwa  oraz

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  przekazali  na

ręce  Przewodniczącego  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  opinie  Komisji

Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska i Rolnictwa  oraz Komisji Edukacji7Zdrowia,  Sportu,  Kultury

i Polityki  Społecznej  o projekcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2025  - 2035  oraz  o projekcie  uchwały  w sprawie

budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2025.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  odczytał  przedmiotowe

opinie  zawierające  również  wyniki  głosowań.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  poprosił  członków

Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  o zaopiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie

uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2025  - 2035.

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego

Głosowano  w  sprawie:

Sformułowanie  opinii  o projekcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2025  i lata  następne.

Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:
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ZA (7)

Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy, Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Andrzej  Wilkoński

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała

projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2025  - 2035.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  poprosił  członków

Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  o zaopiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie

budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2025.

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego

Głosowano  w sprawie:

Sformułowanie  opinii  o projekcie  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok

2025.

Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (7)

Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy, Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Andrzej  Wilkoński

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała

projekt  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2025.

Ad.  3.  Opracowanie  planu  pracy  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki

Społecznej  na 2025  rok.

Przewodniczący  poinformował,  że plan pracy  Komisji  został  opracowany  na podstawie

tematów  zaproponowanych  przez  dyrektorów  jednostek  organizacyjnych  Powiatu  i kierowników

wydziałów  Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu.  Przewodniczący  zapytał,  czy członkowie

Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  mają  jeszcze  jakieś  propozycje,

pytania  bądź uwagi  do projektu  planu  pracy  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki

Społecznej  na 2025  rok?  Przewodniczący  poprosił  o zgłaszanie  się  do dyskusji.

Nikt  się  nie zgłosił.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  przyjęła  bez uwag  plan

pracy  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  na 2025  rok.

Ad. 4. Opracowanie  planu  pracy  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  na

2025  rok.
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Przewodniczący  poinformował,  że plan pracy  Komisji  został  opracowany  na podstawie

tematów  zaproponowanych  przez  dyrektorów  jednostek  organizacyjnych  Powiatu  i kierowników

wydziałów  Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu.  Przewodniczący  zapytał,  czy członkowie

Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  mają  jakieś  propozycje,  pytania  bądź

uwagi  do projektu  planu  pracy  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  na 2025

rok?  Przewodniczący  poprosił  o zgłaszanie  się do dyskusji.

Nikt  się nie  zgłosił.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  środowiska  i Rolnictwa  przyjęła  bez  uwag  plan  pracy

Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  na 2025  rok.

Ad.  5. Analiza  materiałów  na sesję  i zaopiniowanie  projektów  uchwał  Rady  Powiatu.

a)  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w  okresie  międzysesyjnym.

Przewodniczący  zapytał,  czy do przedmiotowego  sprawozdania  są pytania?

Pytań  nie  było.

b)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  poprosił  Skarbnika

Powiatu  o zabranie  głosu.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w celu  dostosowania  do potrzeb  wynikających  z

realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planach  budżetowych:

- Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr 1  w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr  2 w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr  1 w Zbąszyniu,

- ZespołuSzkółRoIniczeCentrumKształceniaUstawicznegowTrzciance,

- Poradni  Psychologiczno  - Pedagogicznej  w Nowym  Tomyślu,

- Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu,

- Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu,

- Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu,

- Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Poźarnej  w Nowym  Tomyślu.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Przewodnicząca  Rady  o godzinie  12.11  dołączyła  do obrad  Komisji.
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Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,  czy  do

przedmiotowego  projektu  uchwały  są  pytania?

Radny  Lech Sadowski  odniósł  się  do zwiększenia  w planach  budżetowych  środków

finansowych  przeznaczonych  na realizację  zadania  ,,Opracowanie  dokumentacji  projektowo  -

kosztorysowej  na przebudowę  drogi  powiatowej  nr  2738P  w m. Trzcianka"  o kwotę  15.000,00  zł

i zapytał,  czy znany  jest  termin  zakończenia  opracowania  dokumentacji?

Starosta  odpowiedział,  że opracowanie  przedmiotowej  dokumentacji  jest  na końcowym

etapie,  a zwiększenie  środków  finansowych  związane  jest  z podziałami  nieruchomości  pod

wskazaną  inwestycję.  Dokumentacja  projektowa  powinna  być  gotowa  w 2025  roku.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,  czy są jeszcze

jakieś  pytania?

Nikt  się nie  zgłosił.

Radny  Sylwester  Kamyszek  o godzinie  12.15  opuścił  obrady  Komisji.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Dominik  Dyderski,  Maria  Galas,  Zbigniew  Oses,  Krzysztof  Pacholak,  Andrzej  Pyliński,  Jakub

Skrzypczak,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Patryk  Kąkolewski

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok

2024.

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (6)
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Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy,  Adam  Janelt,  Lech Sadowski,  Jakub  Skrzypczak,  Andrzej

Wilkoński

BRAK GŁOSU  (1)

Sylwester  Kamyszek

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała

projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Dariusz  Chłopek,  Mateusz  Jandy,  Jacek Pieprzyk,  Andrzej  Pyliński,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  na rok  2024.

c) Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2024  -  2035.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  poprosił  Skarbnika

Powiatu  o zabranie  głosu.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w projekcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian

w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na  lata  2024  -  2035

dostosowano  wysokość  planu  dochodów  i wydatków  budżetowych  na 2024  rok  oraz

wprowadzono  zmiany  w zadaniach  wieloletnich  pn. ,,Wsparcie  realizacji  zadania  polegającego

na wykonaniu  zadań  związanych  z uruchomieniem,  promocją  i działalnością  Szlaku  Wikliny",

,,Przewozy  autobusowe  na  liniach  komunikacyjnych  przebiegających  w  granicach

administracyjnych  powiatu  nowotomyskiego  organizowane  przez  Związek  Powiatowo  -  Gminny

«Wielkopolski  Transport  Regionalny»",  ,,Rozbudowa  drogi  powiatowej  nr 2755P  w zakresie

budowy  ścieżki  pieszo  - rowerowej  na odcinku  Boruja  Nowa  -  Jabłonna"  oraz  ,,Świadczenie

usług  pocztowych  dla Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu  w latach  2024  -  2025".

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,  czy do projektu

uchwały  są pytania  ?

Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.
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Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  środowiska  i Rolnictwa

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2024  -  2035.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Dominik  Dyderski,  Maria  Galas, Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,  Andrzej  Pyliński,  Jakub

Skrzypczak,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Patryk  Kąkolewski

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  środowiska  i Rolnictwa  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie

Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2024  -  2035.

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2024  -  2035.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy, Adam  Janelt,  Lech Sadowski,  Jakub Skrzypczak,  Andrzej

Wilkoński

BRAK GŁOSU (1)

Sylwester  Kamyszek

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała

projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2024  -  2035.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2024  -  2035.

Wyntki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (8)
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Dariusz  Chłopek,  Mateusz  Jandy,  Jacek  Pieprzyk,  Andrzej  Pyliński,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej

Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2024  -  2035.

d) Projekt  uchwały w sprawie zmiany uchwały  nr LV11/489/2024 Rady Powiatu
Nowotomyskiego  z dnia  21 lutego  2024  r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu

rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób  z niepełnosprawnościami  zamieszkujących

na  terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na  które  zostaną  przeznaczone  środki

Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w  2024  roku.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,  czy do projektu

uchwały  są pytania?

Radny  Dariusz  Chłopek  zapytał,  z czego  wynika  niewykorzystana  kwota  na

dofinansowanie  turnusów  rehabilitacyjnych?

Starosta  poinformował,  że Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym

Tomyślu  dołączy  do  obrad  Komisji  i odpowie  na pytanie  radnego.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,  czy do projektu

uchwały  są jeszcze  jakieś  pytania?

Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa

Głosowano  w  sprawie:

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LV11/489/2024 Rady Powiatu Nowotomyskiego  z
dnia  21 lutego  2024  r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej

osób  z niepełnosprawnościami  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które

zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w

2024  roku.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Dominik  Dyderski,  Maria  Galas,  Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,  Andrzej  Pyliński,  Jakub

Skrzypczak,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Patryk  Kąkolewski
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Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  środowiska  i Rolnictwa  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LV11/489/2024 Rady Powiatu
Nowotomyskiego  z dnia  21 lutego  2024  r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji

zawodowej  i społecznej  osób  z niepełnosprawnościami  zamieszkujących  na terenie  Powiatu

Nowotomyskiego,  na które  zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji

Osób  Niepełnosprawnych  w 2024  roku.

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  nr LV11/489/2024 Rady Powiatu  Nowotomyskiego  z
dnia  21 lutego  2024  r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej

osób  z niepełnosprawnościami  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które

zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób Niepełnosprawnych  w

2024  roku.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy, Adam  Janelt,  Lech Sadowski,  Jakub Skrzypczak,  Andrzej

Wilkoński

BRAK GŁOSU (1)

Sylwester  Kamyszek

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała

projekt  uchwały  w sprawie  zmiany uchwały  nr LV11/489/2024 Rady Powiatu  Nowotomyskiego
z dnia  21 lutego  2024 r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i
społecznej  osób  z niepełnosprawnościami  zamieszkujących  na  terenie  Powiatu

Nowotomyskiego,  na które  zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji

Osób  Niepełnosprawnych  w 2024  roku.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  nr LV11/489/2024 Rady Powiatu  Nowotomyskiego  z
dnia  21 lutego  2024  r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej

osób  z niepełnosprawnościami  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które

zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób Niepełnosprawnych  w
2024  roku.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (8)
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Dariusz  Chłopek,  Mateusz  Jandy,  Jacek Pieprzyk,  Andrzej  Pyliński,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kutury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany uchwały nr LV11/489/2024 Rady
Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia  21 lutego  2024 r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu

rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób z niepełnosprawnościami  zamieszkujących  na

terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które  zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego

Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2024  roku.

Dyrektor  PCPR o godzinie  12.25  dołączył  do obrad  Komisji.

Radny  Dariusz  Chłopek  powtórzył  pytanie  odnośnie  niewykorzystanych  środków

finansowych  przeznaczonych  na turnusy  rehabilitacyjne.

Dyrektor  PCPR poinformował,  że w  tym  roku  został  zastosowany  mechanizm

proporcjonalnego  podziału  według  gmin  Powiatu  Nowotomyskiego.  Mieszkańcy  Gminy

Opalenica  nie  wykorzystali  pełnej  puli środków  finansowych  przeznaczonych  na turnusy,

natomiast  pule  dla pozostałych  gmin  wykorzystano  w całości.  Dyrektor  dodał,  że wprowadzony

podział  jest  sprawiedliwy  i najprawdopodobniej  w  kolejnych  latach  taki  system

rozdysponowania  środków  będzie  kontynuowany.

e) Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  do realizacii  w okresie od dnia 01.01.2025 r.
do  dnia  31.12.2026  r.  projektu  współfinansowanego  ze środków  Europejskiego

Funduszu  Społecznego  Plus w ramach  Funduszy  Europejskich  dla Wielkopolski  2021  -

2027.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,  czy  do

przedmiotowego  projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  Bezpieczbństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  do realizacji  w okresie  od dnia  01.01.2025  r. do dnia

31.12.2026  r. projektu  współfinansowanego  ze środków  Europejskiego  Funduszu  Społecznego

Plus w ramach  Funduszy  Europejskich  dla Wielkopolski  2021-  2027.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSu:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (8)

12



Dominik  Dyderski,  Maria  Galas,  Zbigniew  Oses,  Krzysztof  Pacholak,  Andrzej  Pyliński,  Jakub

Skrzypczak,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (I)

Patryk  Kąkolewski

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  środowiska  i Rolnictwa  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  do realizacji  w okresie  od dnia

01.01.2025  r. do  dnia  31.12.2026  r. projektu  współfinansowanego  ze środków  Europejskiego

Funduszu  Społecznego  Plus  w  ramach  Funduszy  Europejskich  dla  Wielkopolski  2021-  2027.

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  do realizacji  w okresie  od dnia  01.01.2025  r. do dnia

3I.12.2026  r. projektu  współfinansowanego  ze środków  Europejskiego  Funduszu  Społecznego

Plus  w ramach  Funduszy  Europejskich  dla Wielkopolski  2021-  2027.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy,  Adam  Janelt,  Lech Sadowski,  Jakub  Skrzypczak,  Andrzej

Wilkoński

BRAK  GŁOSU  (1)

Sylwester  Kamyszek

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała

projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  do realizacji  w  okresie  od dnia  01.01.2025  r. do  dnia

31.12.2026  r. projektu  współfinansowanego  ze środków  Europejskiego  Funduszu  Społecznego

Plus  w ramach  Funduszy  Europejskich  dla  Wielkopolski  2021-  2027.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  do realizacji  w okresie  od dnia  01.01.2025  r. do dnia

31.12.2026  r. projektu  współfinansowanego  ze środków  Europejskiego  Funduszu  Społecznego

Plus  w ramach  Funduszy  Europejskich  dla Wielkopolski  2021-  2027.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Dariusz  Chłopek,  Mateusz  Jandy,  Jacek  Pieprzyk,  Andrzej  Pyliński,  Lech  Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  do  realizacji  w  okresie  od
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dnia  01.01.2025  r.  do  dnia  31.12.2026  r.  projektu  współfinansowanego  ze  środków

Europejskiego  Funduszu  Społecznego  Plus  w ramach  Funduszy  Europejskich  dla Wielkopolski

2021  -  2027.

f) Projekt  uchwały w sprawie  zmiany  uchwały nr LV11/485/2024 Rady Powiatu
Nowotomyskiego  z dnia  21  lutego  2024  r.  w  sprawie  podniesienia  wysokości

wynagrodzenia  rodzinie  zastępczej  zawodowej,  prowadzącemu  rodzinny  dom  dziecka

oraz  rodzinie  zastępczej  zawodowej  pełniącej  funkcję  pogotowia  rodzinnego.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,  czy do projektu

uchwały  są pytania?

Komisja  podjęła  dyskusję  na temat  trudności  związanych  z pozyskaniem  nowych  rodzin

zastępczych  zawodowych,  rodzin  prowadzących  rodzinny  dom  dziecka  oraz  rodzin  zastępczych

zawodowych  pełniących  funkcję  pogotowia  rodzinnego.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  środowiska  i Rolnictwa

Głosowano  w  sprawie:

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LV11/485/2024 Rady Powiatu Nowotomyskiego  z
dnia  21 lutego  2024  r. w sprawie  podniesienia  wysokości  wynagrodzenia  rodzinie  zastępczej

zawodowej,  prowadzącemu  rodzinny  dom  dziecka  oraz  rodzinie  zastępczej  zawodowej  pełniącej

funkcję  pogotowia  rodzinnego.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Dominik  Dyderski,  Maria  Galas,  Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,  Andrzej  Pyliński,  Jakub

Skrzypczak,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Patryk  Kąkolewski

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LV11/485/2024 Rady Powiatu
Nowotomyskiego  z dnia  21 lutego  2024  r. w sprawie  podniesienia  wysokości  wynagrodzenia

rodzinie  zastępczej  zawodowej,  prowadzącemu  rodzinny  dom  dziecka  oraz  rodzinie  zastępczej

zawodowej  pełniącej  funkcję  pogotowia  rodzinnego.

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego

Głosowano  w  sprawie:

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LV11/485/2024 Rady Powiatu Nowotomyskiego  z
dnia  21 lutego  2024  r. w sprawie  podniesienia  wysokości  wynagrodzenia  rodzinie  zastępczej
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zawodowej,  prowadzącemu  rodzinny  dom  dziecka  oraz  rodzinie  zastępczej  zawodowej  pełniącej

funkcję  pogotowia  rodzinnego.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy,  Adam  Janelt,  Lech Sadowski,  Jąkub Skrzypczak,  Andrzej

Wilkoński

BRAK GŁOSU (1)

Sylwester  Kamyszek

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała

projekt  uchwały  w sprawie zmiany uchwały  nr LV11/485/2024 Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

z dnia  21 lutego  2024  r. w sprawie  podniesienia  wysokości  wynagrodzenia  rodzinie  zastępczej

zawodowej,  prowadzącemu  rodzinny  dom  dziecka  oraz  rodzinie  zastępczej  zawodowej

pełniącej  funkcję  pogotowia  rodzinnego.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

Głosowano  w sprawie:

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LV11/485/2024 Rady Powiatu  Nowotomyskiego  z

dnia 21 lutego  2024  r. w sprawie  podniesienia  wysokości  wynagrodzenia  rodzinie  zastępczej

zawodowej,  prowadzącemu  rodzinny  dom  dziecka  oraz  rodzinie  zastępczej  zawodowej  pełniącej

funkcję  pogotowia  rodzinnego.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Dariusz  Chłopek,  Mateusz  Jandy,  Jacek Pieprzyk,  Andrzej  Pyliński,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie zmiany uchwały  nr LV11/485/2024 Rady

Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia 21 lutego  2024 r. w sprawie  podniesienia  wysokości

wynagrodzenia  rodzinie  zastępczej  zawodowej,  prowadzącemu  rodzinny  dom  dziecka  oraz

rodzinie  zastępczej  zawodowej  pełniącej  funkcję  pogotowia  rodzinnego.

Radny  Mateusz  Jandy  i Dyrektor  PCPR opuścili  obrady  Komisji.

g)  Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  na rok 2025 wysokości  opłat  za usunięcie

pojazdów  z drogi  i ich przechowywanie  oraz  wysokości  kosztów  z tym  związanych.
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Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,  czy do projektu

uchwały  są  pytania?

Sekretarz  Powiatu  odczytała  wysokości  opłat  za usunięcie  pojazdów  z drogi  i ich

przechowywanie  zaproponowane  w  przedmiotowym  projekcie  uchwały  oraz  stawki  jakie

obowiązują  w roku  bieżącym.  Wysokości  opłat  zaproponowane  na 2025  rok  są  minimalnie  niższe

niż w roku  2024.

Skarbnik  Powiatu  dodała,  że dochody  z tytułu  opłat  za usunięcie  pojazdów  z drogi  i ich

przechowywanie,  które  są zaplanowane  w budżecie  Powiatu  na 2025  rok  stanowią  30.000,00  zł.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  środowiska  i Rolnictwa

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  na rok  2025  wysokości  opłat  za usunięcie  pojazdów  z drogi

i ich przechowywanie  oraz  wysokości  kosztów  z tym  związanych.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Dominik  Dyderski,  Maria  Galas,  Zbigniew  Oses,  Krzysztof  Pacholak,  Andrzej  Pyliński,  Jakub

Skrzypczak,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Patryk  Kąkolewski

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  środowiska  i Rolnictwa  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  na rok  2025  wysokości  opłat  za usunięcie

pojazdów  z drogi  i ich  przechowywanie  oraz  wysokości  kosztów  z tym  związanych.

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  na rok  2025  wysokości  opłat  za usunięcie  pojazdów  z drogi

i ich przechowywanie  oraz  wysokości  kosztów  z tym  związanych.

Wyniki  głosowania

ZA: 5, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  2, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (5)

Adam  Frąckowiak,  Adam  Janelt,  Lech  Sadowski,  Jakub  Skrzypczak,  Andrzej  Wilkoński

BRAK GŁOSU  (2)

Mateusz  Jandy,  Sylwester  Kamyszek

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała

projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  na rok  2025  wysokości  opłat  za usunięcie  pojazdów  z

drogi  i ich przechowywanie  oraz  wysokości  kosztów  z tym  związanych.
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Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  na rok  2025  wysokości  opłat  za usunięcie  pojazdów  z drogi

i ich przechowywanie  oraz  wysokości  kosztów  z tym  związanych.

Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (7)

Dariusz  Chłopek,  Jacek  Pieprzyk,  Andrzej  Pyliński,  Lech Sadowski,  Jakub  Skrzypczak,  Tomasz

Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

BRAK  GŁOSU  (1)

Mateusz  Jandy

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  na rok  2025  wysokości  opłat  za

usunięcie  pojazdów  z drogi  i ich przechowywanie  oraz  wysokości  kosztów  z tym  związanych.

h) Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  i przechowywanie

statków  lub  innych  obiektów  pływających  w roku  2025.

Starosta  o godzinie  12.40  opuścił  obrady  Komisji.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,  czy do projektu

uchwały  są pytania  ?

Sekretarz  Powiatu  poinformowała,  że  opłaty  z tytułu  usunięcia  i przechowywania

statków  lub innych  obiektów  pływających  w roku  2025 są minimalnie  wyższe  niż w roku

bieżącym.  Sekretarz  odczytała  poszczególne  wysokości  opłat  w roku  2024  i2025.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  środowiska  i Rolnictwa

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  i przechowywanie  statków  lub

innych  obiektów  pływających  w roku  2025.

Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (7)

Dominik  Dyderski,  Maria  Galas,  Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,  Andrzej  Pyliński,  Jakub

Skrzypczak,  Adrian  Szukała

BRAK  GŁOSU  (1)
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Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Patryk  Kąkolewski

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  środowiska  i Rolnictwa  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  i

przechowywanie  statków  lub  innych  obiektów  pływających  w roku  2025.

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  i przechowywanie  statków  lub

innych  obiektów  pływających  w roku  2025.

Wyniki  głosowania

ZA: 4, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:3,  NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (4)

Adam  Frąckowiak,  Adam  Janelt,  Lech Sadowski,Jakub  Skrzypczak

BRAK  GŁOSU  (3)

Mateusz  Jandy,  Sylwester  Kamyszek,  Andrzej  Wilkoński

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała

projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  i przechowywanie  statków

lub  innych  obiektów  pływających  w  roku  2025.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultuiy  i Polityki  Społecznej

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  i przechowywanie  statków  lub

innych  obiektów  pływających  w roku  2025.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  2, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Dariusz  Chłopek,  Jacek  Pieprzyk,  Andrzej  Pyliński,  Lech Sadowski,  Jakub  Skrzypczak,  Tomasz

Szczechowicz

BRAK GŁOSU (2)

Mateusz  Jandy,  Andrzej  Wilkoński

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  i

przechowywanie  statków  lub  innych  obiektów  pływających  w  roku  2025.

i)  Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  liczby  przedstawicieli  Powiatu  Nowotomyskiego

do składu  komisji  konkursowej  przeprowadzającej  konkurs  na stanowisko  dyrektora
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Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza

Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

Starostai  radny  MateuszJandy  o godzinie  12.43  dołączyli  do obrad  Komisji.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,  czy do projektu

uchwały  są pytania  bądź uwagi?

Sekretarz  Powiatu  oraz  Starosta  omówili  procedury,  zgodnie  z którymi  należy

przeprowadzić  konkurs  na stanowisko  dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki

Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  liczby  przedstawicieli  Powiatu  Nowotomyskiego  do składu

komisji  konkursowej  przeprowadzającej  konkurs  na  stanowisko  dyrektora  Samodzie1nego

Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Dominik  Dyderski,  Maria  Galas, Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,  Andrzej  Pyliński,  Jakub

Skrzypczak,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Patryk  Kąkolewski

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  środowiska  i Rolnictwa  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  liczby  przedstawicieli  Powiatu

Nowotomyskiego  do składu  komisji  konkursowej  przeprowadzającej  konkurs  na stanowisko

dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza

Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  liczby  przedstawicieli  Powiatu  Nowotomyskiego  do składu

komisji  konkursowej  przeprowadzającej  konkurs  na stanowisko  dyrektora  Samodzielnego

Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (6)
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Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy,  Adam  Janelt,  Lech Sadowski,  Jakub  Skrzypczak,  Andrzej

Wilkoński

BRAK  GŁOSU  (1)

Sylwester  Kamyszek

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała

projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  liczby  przedstawicieli  Powiatu  Nowotomyskiego  do

składu  komisji  konkursowej  przeprowadzającej  konkurs  na  stanowisko  dyrektora

Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w

Nowym  Tomyślu.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  liczby  przedstawicieli  Powiatu  Nowotomyskiego  do składu

komisji  konkursowej  przeprowadzającej  konkurs  na  stanowisko  dyrektora  Samodzielnego

Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Dariusz  Chłopek,  Mateusz  Jandy,  Jacek Pieprzyk,  Andrzej  Pyliński,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  liczby  przedstawicieli  Powiatu

Nowotomyskiego  do składu  komisji  konkursowej  przeprowadzającej  konkurs  na stanowisko

dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza

Hołogi  w  Nowym  Tomyślu.

j)  Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  planu  pracy  Rady  na 2025  rok.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,  czy  do

przedmiotowego  projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  planu  pracy  Rady  na 2025  rok.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:
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ZA (8)

Dominik  Dyderski,  Maria  Galas, Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,  Andrzej  Pyliński,  Jakub

Skrzypczak,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Patryk  Kąkolewski

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  środowiska  i Rolnictwa  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  planu  pracy  Rady  na 2025  rok.

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  planu  pracy  Rady na 2025  rok.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy, Adam  Janelt,  Lech Sadowski,  Jakub Skrzypczak,  Andrzej

Wilkoński

BRAK GŁOSU (1)

Sylwester  Kamyszek

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała

projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  planu  pracy  Rady  na 2025  rok.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  planu  pracy  Rady na 2025  rok.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Dariusz  Chłopek,  Mateusz  Jandy, Jacek Pieprzyk,  Andrzej  Pyliński,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  planu  pracy  Rady  na 2025

rok.

k) Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  i kontroli  Komisji  Rewizyjnej  na

2025  rok.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,  czy  do

przedmiotowego  projektu  uchwały  są pytania  ?
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Nikt  się nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod głosowanie.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  środowiska  i Rolnictwa

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy i kontroli  Komisji  Rewizyjnej  na 2025 rok.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Dominik  Dyderski,  Maria Galas, Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak, Andrzej  Pyliński,  Jakub

Skrzypczak,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI (1)

Patryk  Kąkolewski

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy i kontroli  Komisji

Rewizyjnej  na 2025 rok.

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  i kontroli  Komisji  Rewizyjnej  na 2025 rok.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NlEOBECNI: 0

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Adam Frąckowiak,  Mateusz  Jandy, Adam Janelt, Lech Sadowski,  Jakub Skrzypczak,  Andrzej

Wilkoński

BRAK GŁOSU (1)

Sylwester  Kamyszek

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała

projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  i kontroli  Komisji  Rewizyjnej  na 2025

rok.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  i kontroli  Komisji  Rewizyjnej  na 2025 rok.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 0

Wyniki  imienne:

ZA (8)
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Dariusz  Chłopek,  Mateusz  Jandy,  Jacek Pieprzyk,  Andrzej  Pyliński,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  i kontroli

Komisji  Rewizyjnej  na 2025  rok.

l)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  Rady  na 2025  rok.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,  czy  do

przedmiotowego  projektu  uchwały  są pytania?

Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  Rady  na 2025  rok.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Dominik  Dyderski,  Maria  Galas,  Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,  Andrzej  Pyliński,  Jakub

Skrzypczak,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Patryk  Kąkolewski

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  Rady  na 2025

rok.

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  Rady  na 2025  rok.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy,  Adam  Janelt,  Lech Sadowski,  Jakub  Skrzypczak,  Andrzej

Wilkoński

BRAK  GŁOSU (1)

Sylwester  Kamyszek
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Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała

projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  Rady  na 2025  rok.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  Rady  na 2025  rok.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Dariusz  Chłopek,  Mateusz  Jandy,  Jacek Pieprzyk,  Andrzej  Pyliński,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kutury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  komisji

Rady  na 2025  rok.

m) Projekt  uchwały  w  sprawie  przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla  Powiatu

Nowotomyskiego".

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,  czy do projektu

uchwały  są pytania  ?

Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  środowiska  i Rolnictwa

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego".

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Dominik  Dyderski,  Maria  Galas,  Zbigniew  Oses,  Krzysztof  Pacholak,  Andrzej  Pyliński,  Jakub

Skrzypczak,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Patryk  Kąkolewski

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla  Powiatu

Nowotomyskiego".

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego

Głosowano  w sprawie:
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Projekt  uchwały  w sprawie  przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego".

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy,  Adam  Janelt,  Lech Sadowski,  Jakub  Skrzypczak,  Andrzej

Wilkoński

BRAK  GŁOSU  (1)

Sylwester  Kamyszek

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała

projekt  uchwały  w  sprawie  przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego".

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego":

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Dariusz  Chłopek,  Mateusz  Jandy,  Jacek  Pieprzyk,  Andrzej  Pyliński,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla

Powiatu  Nowotomyskiego".

n)  Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej

Gminie  Miedzichowo.

Starosta  poinformował,  że  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie

udzielenia  pomocy  finansowej  Gminie  Miedzichowo  zostanie  wprowadzony  do porządku  obrad

dzisiejszej  sesji  Rady  Powiatu.

Skarbnik  Powiatu  wyjaśniła,  na czym  polegają  zmiany  wprowadzone  do przedmiotowego

projektu  uchwały.

Przewodnicząca  Rady  dodała,  że przedmiotowy  projekt  uchwały  został  przyjęty  przez

Zarząd  Powiatu  na posiedzeniu  w dniu  15  listopada  br. i tego  samego  dnia  został  udostępniony

radnym  w  wersji  elektronicznej.  W związku  z powyższym,  projekt  uchwały  może  zostać

zaopiniowany  na trwającym  posiedzeniu,  bez konieczności  zwoływania  wspólnej  komisji  w

trakcie  sesji.
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Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,  czy  do

przedmiotowego  projektu  uchwały  są pytania?

Pytań  nie  by'lo.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa

Głosowano  w sprawie:

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy

finansowej  Gminie  Miedzichowo.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  I

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Dominik  Dyderski,  Maria  Galas, Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,  Andrzej  Pyliński,  Jakub

Skrzypczak,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Patryk  Kąkolewski

Komisja Bezpieczeństwa,  Ochrony  środowiska  i Rolnictwa  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy

finansowej  Gminie  Miedzichowo.

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego

Głosowano  w sprawie:

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy

finansowej  Gminie  Miedzichowo.

Wyniki  głosowania

ZA: 5, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  2, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (5)

Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy,  Adam  Janelt,  Jakub  Skrzypczak,  Andrzej  Wilkoński

BRAK GŁOSU (2)

Sylwester  Kamyszek,  Lech Sadowski

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała

projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Gminie

Miedzichowo.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

Głosowano  w sprawie:

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy

finansowej  Gminie  Miedzichowo.

Wyniki  głosowania
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ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (7)

Dariusz  Chłopek,  Mateusz  Jandy,  Jacek Pieprzyk,  Andrzej  Pyliński,  Jakub  Skrzypczak,  Tomasz

Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

BRAK  GŁOSU  (1)

Lech  Sadowski

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie  udzielenia

pomocy  finansowej  Gminie  Miedzichowo.

Ad.  6. Wnioski  i opinie  Komisji.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,  czy są jakieś

wnioski  lub  opinie?

Nikt  się  nie  zgłosił.

Ad.  7. Sprawy  bieżące.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,  czy ktoś  chce

zabrać  głos?

Radny  Dariusz  Chłopek  zwrócił  uwagę  na sygnały  od mieszkańców  Powiatu  dotyczące

ograniczeń  dla  osób  niepełnosprawnych  na  nowym  dworcu  PKP w Nowym  Tomyślu  oraz

funkcjonowania  Szpitalnego  Oddziału  Ratunkowego  i świadczeń  w ramach  ambulatoryjnej

nocnej  i świątecznej  opieki  lekarskiej  w SP ZOZ w Nowym  Tomyślu.  Radny  zasugerował,  aby

zająć  się tymi  tematami  na jednym  z posiedzeń  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i

Polityki  Społecznej.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,  czy ktoś  jeszcze

chce  zabrać  głos?

Nikt  się nie  zgłosił.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  zakończył  posiedzenie  Komisji.

Przygotowała:  Patrycja  Dembniak

Przewodnięzący

Komisji  Budźe(owej

Rozwoju  Gospod";rczeg!

/Adam Janelt


